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Wij wensen u
gezonde en veilige

feestdagen

Beste inwoners,
In ongewone tijden, een ongewoon voorwoord. Een virus over-
schaduwt alle nieuws. Sedert de lente van 2020 is alles veran-
derd. De gevolgen treffen ons allemaal. Elk individu ervaart de 
dingen op een eigen manier: in angst of relativerend, in frustra-
tie of in berusting, in pessimisme of in vertrouwen. Maar laten 
we bij het zoeken naar verklaringen en oplossingen niet in grote 
verdeeldheid leven en geen schuldigen aanwijzen maar zoeken 
naar wat ons bindt.

Want over één zaak zijn we het eens: we zijn ongerust. Het ver-
enigingsleven is verbrokkeld, het sociaal leven weggevallen. De 
economie krijgt klappen en niemand durft voorspellen waar het 
naartoe leidt. Zonder perspectief wordt het moeilijk volhouden. 
Hoe zullen we dit alles mentaal verwerken? Ik mis hierbij een 
raad voor psychisch welzijn en een visie op lange termijn.

Wat ons dus bindt, is een grote bezorgdheid. Een ding is zeker: 
corona heeft onze ogen geopend voor de nood aan voldoen-

de personeel en middelen voor de zorg in woonzorgcentra 
en ziekenhuizen. Dit probleem stelde zich helaas al lang. De 
vergrijzing, de stijgende bevolkingscijfers, het herfstseizoen en 
Covid-19 maken duidelijk dat er iets schort en dat de gezond-
heidszorg drastisch moet worden bijgestuurd.

Ik wens jullie allen voor de kersttijd en voor 2021:
•  Dat kinderen mogen opgroeien in een sfeer van vertrouwen en 

hoop
•  Dat onze maatschappij niet verlamd blijft door angst en paniek
•  Dat we vandaag meer dan ooit kunnen genieten van de kleine 

dingen
•  Dat we in onze omgeving vooral warmte en vreugde mogen 

ervaren.

Chantal Depaemelaere, voorzitter N-VA-Deerlijk
chantal.depaemelaere@n-va.be
0476/68 93 50
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0479/30 52 99Uw gemeenteraadslid voor N-VA in Deerlijk

N-VA Deerlijk werkt voor u
Ook vanuit de oppositie drukt N-VA Deerlijk haar stempel op het beleid. In de gemeenteraad van oktober werden twee 
voorstellen goedgekeurd waarvoor de N-VA al jaren vragende partij was.

1. Beperking van het vergunningloos afschieten van vuurwerk op oudejaarsavond 
Ons gemeenteraadslid Filip Terryn dringt al meer dan een jaar aan op een beperking in de tijd 
waarbinnen vergunningloos vuurwerk afsteken tijdens de eindejaarsperiode toegelaten is. “De 
geluidsoverlast en lichtflitsen maken talloze dieren doodsbang. Wij zijn dan ook zeer blij dat het 
bestuur ons daarin gevolgd is”, geeft Filip mee.

2. Sluikstorten aanpakken door het inzetten van mobiele camera’s
N-VA Deerlijk is al jaren vragende partij om het sluikstorten aan te pakken met mobiele bewakings-
camera’s. “We zien nu dat het mogelijk wordt om tijdelijk vaste bewakingscamera’s te plaatsen om 
sluikstorten vast te stellen. We zijn tevreden dat er eindelijk effectieve maatregelen komen om het 
sluikstorten een halt toe te roepen”, volgens Filip.
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N-VA Deerlijk verzet zich met succes tegen duurder schoolzwemmen
N-VA Deerlijk stelde een vraag op de gemeenteraad van donderdag 9 juli omtrent het busvervoer van en naar het zwembad voor 
Deerlijkse scholen. Zo vernamen we dat het college heeft beslist om niet meer tussen te komen voor het busvervoer van leerlingen in 
functie van het schoolzwemmen.

In 2011 sloot plots het zwembad in Deerlijk en was het alle hens aan dek om de Deerlijkse leerlingen kwalitatieve zwemlessen aan te 
bieden. Toen besliste het toenmalig schepencollege om tussen te komen in het busvervoer naar het zwembad in Zwevegem. “Een zeer 
terechte beslissing om de schoolfactuur te drukken”, aldus N-VA-gemeenteraadslid Filip Terryn. 

“Met de komst van het nieuwe zwembad zal een zwembeurt voor 
een kind meer dan 3 euro kosten: 1,10 euro voor de zwembeurt en 
2 euro voor het busvervoer”, geeft Filip mee. “Deze kost is een hele 
hap uit het budget van de scholen die dan ook zal doorgerekend 
worden aan de ouders.”

N-VA Deerlijk hoopt dat er niet zal bespaard worden op het 
schoolzwemmen van Deerlijkse leerlingen. “Tijdens de bespre-
kingen in de vorige legislatuur over het nieuwe zwembad werd 
meermaals benadrukt dat het nieuwe zwembad er vooral moest 
komen ten gunste van het schoolzwemmen. Door deze extra kost 
dreigen de scholen het aantal zwembeurten te beperken, wat niet 
de bedoeling kan zijn”, aldus Filip.

Uiteindelijk heeft het college de N-VA hierin gevolgd en de beslis-
sing voor de gemeentelijke scholen herzien. 

Wist je dat...
  Sinds oktober hebben we een nieuw arrondissementeel bestuur voor Kortrijk-Roeselare-Tielt. Uittredend voorzit-
ter Johan Depoorter uit Meulebeke blijft voorzitter. Robbe Cognie is de afgevaardigde voor onze lokale afdeling. 
Robbie is ondervoorzitter van N-VA Deerlijk. Je kan hem contacteren op robbe.cognie@n-va.be.

  Heel wat Belgieknaren ergeren zich aan het verwaarloosd en niet-onderhouden braakliggend stuk 
grond tussen het kruispunt en het Casino. De N-VA haalde dit ook nog aan in de gemeenteraad vraagt om 
dit stuk te onderhouden in afwachting van de start van de herinrichting van het kruispunt.

  N-VA Deerlijk is vragende partij om de Klokkeweg in Sint-Lodewijk te verharden. Dat weggetje moet 
toegankelijk zijn voor voetgangers, fi etsers en rolstoelen en rollators.

  De N-VA klaagt al even de slordige toestand aan van het autoleerrijpark aan de N36. Op de gemeenteraad 
van oktober hoorden we dat de meerderheid overweegt om op die plaats een carpoolparking te maken. 
Prima! Dit voorstel stond dan ook in ons verkiezingsprogramma.

  De stad Harelbeke besliste onlangs om bepaalde straten in Bistierland (een wijk die 
zowel in Deerlijk als Harelbeke ligt) af te sluiten om het sluipverkeer aan te pakken. De 
N-VA pleit ervoor om in de hoofdweg enkel plaatselijk verkeer toe te laten en er 
herhaaldelijk politiecontroles door te voeren.

  Ook in het algemeen moet strenger opgetreden worden tegen automobilisten die het 
plaatselijk verkeer negeren. 
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Gemeente schrapt verbindingsweg tussen Oude Vichte- en Olekenbosstraat
De planning van de herinrichting van het kruispunt Belgiek komt in zicht. 
Toch verloopt die eindfase niet van een leien dakje. Zo besliste het schepencol-
lege dat de geplande verbindingsweg er niet meer komt en worden de inwoners 
afgesneden van Deerlijk en de Belgiek. 

In september kregen de inwoners van de Oude Vichtestraat een brief in de 
brievenbus met de melding dat de verbindingsweg er niet komt. Toen N-VA 
Deerlijk dit vernam, gingen voorzitter Chantal Depaemelaere en ondervoor-
zitter Robbe Cognie praten met de inwoners van de Oude Vichtestraat. Die 
opmerkingen nam raadslid Filip Terryn mee naar de gemeenteraad. “Uit 
de huisbezoeken werd duidelijk dat de (geplande) verbindingsweg er moet 
komen. Anders worden de inwoners volledig afgesneden van de Belgiek en van 
Deerlijk. Indien er waardige tegenargumenten gegeven worden, dan pleiten wij 
ervoor om in samenwerking met Anzegem werk te maken van verkeerslichten 
aan de kruising van de N36 met de Jagershoek.” 

Maak kennis met onze secretaris Erika Maes
Erika werd geboren in Roeselare in 1956 als tweede in een 
gezin van vier kinderen. Ze hee�  zelf drie kinderen en maar 
liefst zeven kleinkinderen, waar ze bijzonder trots op is. 

Op haar 33ste ging ze zorgkunde studeren, waarna ze al vrij snel 
aan de slag kon in een woonzorgcenrum. Ze behaalde aanslui-
tend ook een getuigschrift palliatieve zorg.

In 2017 zette ze haar eerste stappen in de politiek bij N-VA Roe-
selare. Ze nam deel aan de gemeenteraadsverkiezingen van 2018. 

In 2019 verliet ze Roeselare en verhuisde ze naar de Kapelstraat 
in het landelijke ‘Sellewie’-Deerlijk. Ze contacteerde afdelings-
voorzitter Chantal Depaemelaere en stelde haar kandidaat voor 
het bestuur van de afdeling. 

Sinds haar pensioen is Erika actief in het vrijwilligerswerk. Ze is 
dan ook blij een helpende hand te mogen zijn in het huishouden 
in een kinderdagverblijf op de Molenhoek.

Ook in het verenigingsleven voelt ze zich goed thuis bij het 
Deerlijkse Femma en in Okra. Helaas zet Corona hier alles wat 

op een laag pitje. De zorg voor bejaarden, ouderen, eenzame 
en zieke bewoners blijven haar nauw aan het hart liggen. Van 
daaruit wenst ze mee te werken voor het algemeen welzijn in 
onze gemeente.

Heb jij een idee/ opmerking over het reilen en zeilen in Deerlijk? Wat kan beter in Deerlijk?
Contacteer ons dan via:
N-VA Deerlijk
www.deerlijk.n-va.be

“Zomaar aankondigen dat de verbindingsweg er 
niet komt, zonder alternatief, is geen goed idee.” 

Filip Terryn, gemeenteraadslid N-VA Deerlijk

erika.maes@n-va.be
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Belastingen

63% 37%

Export

83% 17%

Bevolking

58% 42%

“Bij de N-VA telt uw stem wél mee. 
De N-VA zal de komende jaren meer 
dan ooit waken over de belangen 
van álle Vlamingen.

Bart De Wever
Voorzitter 
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meer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respect
Op 26 mei 2019 stemde u voor meer Vlaanderen, voor een kordaat en humaan migratiebeleid en voor een realistisch 

klimaatbeleid. En wat krijgt u? Compleet het tegenovergestelde. Uw stem is gewoon terzijde geschoven.

U verdient meer respect. Een federale regering zonder Vlaamse meerderheid en met een regeerprogramma dat 

lijnrecht ingaat tegen waarvoor u gekozen heeft, is onaanvaardbaar. De N-VA is dan ook vastberaden om u en de 

andere Vlamingen in het parlement te verdedigen tegen de nefaste plannen van deze door Franstaligen 

gedomineerde uitstelregering. 

Als de paars-groene regering de rit uitdoet, zal dit land sinds 2008 maar liefst twaalf jaar geregeerd zijn zonder 

volwaardige inspraak van de Vlamingen. Een ronduit beledigend signaal richting Vlaanderen, dat de Belgische staat 

economisch rechthoudt:

Voelt u zich ook bedrogen door paars-groen?
Word dan nu lid van de N-VA.

014229


